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 П  Р  О  Т  О  К  О  Л 

№ 12 

ОТ ПРОВЕДЕНО РЕДОВНО ЗАСЕДАНИЕ НА ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – 
ЛЯСКОВЕЦ, СЪСТОЯЛО СЕ НА 28 МАРТ 2024 г. от 14.00 ч. 

   
На заседанието присъстваха 16 общински съветници, отсъства Мариян Митков 

Василев. 
 
НА ЗАСЕДАНИЕТО ПРИСЪСТВАХА ОЩЕ: 
 
Васил Христов – Кмет на община Лясковец 
инж. Деница Коева – Заместник - Кмет на община Лясковец 
Емилия Жилиева – Заместник - Кмет на община Лясковец 
 

С.Добрев – Председател на ОбС – открива и ръководи заседанието на Общинския съвет. 
При откриване на заседанието и след проверка на кворума се установи, че в залата 
присъстват 15 общински съветници от общо 17 мандата в Общински съвет – Лясковец. 

 

С.Добрев – На основание чл.25, т.1 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл.35, ал.1, т.1 от Правилника за организацията и дейността на Общински 
съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинска администрация на Община 
Лясковец откривам редовното заседание. Преди провеждането на комисиите ви беше внесена 
една допълнителна точка Учредяване безвъзмездно право на ползване на лек автомобил АУДИ 
А4 АВАНТ на ОД МВР - Велико Търново, за нуждите на РУ МВР – Горна Оряховица за 
обслужване на територията на Община Лясковец, който е съгласен тази точка да влезе като 
6 в дневния ред, моля да гласува. 
 

- Гласува се предложението като точка 6 в дневния ред да влезе „Учредяване безвъзмездно 
право на ползване на лек автомобил АУДИ А4 АВАНТ на ОД МВР - Велико Търново, за 
нуждите на РУ МВР – Горна Оряховица за обслужване на територията на Община 
Лясковец“. 

 

„за” гласуваха – 15 съветника; „против“ – 0 съветника; „въздържали се“ – 0 съветника; 

 

Приема се. 

 
С.Добрев – Зачитам ви целият проект на дневен ред. 1.Приемане на Годишен план на 

дейностите за подкрепа за личностно развитие на децата и учениците в община Лясковец за 
2024 г. 2.Приемане на Отчет за състоянието на общинската собственост и резултатите от 
нейното управление по видове и категории обекти през 2023 г. 3.Даване на съгласие Кметът на 
Община Лясковец да направи предложение до министъра на финансите за трансформиране на 
средства от целевата субсидия за капиталови разходи в трансфер за други целеви разходи за 
извършване на неотложни текущи ремонти на общински пътища и улична мрежа в община 
Лясковец. 4.Приемане на изменение на Решение No 47/12.02.2024 г. на Общински съвет 
Лясковец за приемане на бюджета на Община Лясковец за 2024 г. 5.Сключване на 
Споразумение за сътрудничество между Община Лясковец и „ВИД СТРОЙ 2016“ ЕООД с ЕИК 
204310557, със седалище и адрес на управлението: гр. Лясковец, общ. Лясковец, обл. Велико 
Търново, ул. „Г. С. Раковски“ No 31, вх. А, представлявано от Венцислав Димитров - управител, 
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за реализацията на обект: „Изграждане на уличен водопровод за водоснабдяване на УПИ XIV-
2403, кв. 46 по ПУП на гр. Лясковец, общ. Лясковец“, находящ се в улица в частта от о.т. 180-
1180-1092-92 до урегулиран поземлен имот (УПИ) XIV-2403, кв. 46 по Подробен устройствен 
план (ПУП) на гр. Лясковец, общ Лясковец. 6.Учредяване безвъзмездно право на ползване на 
лек автомобил АУДИ А4 АВАНТ на ОД МВР - Велико Търново, за нуждите на РУ МВР – Горна 
Оряховица за обслужване на територията на Община Лясковец. 7.Питания. 

 

Гласува се  проекта за дневен ред –  

„за” гласуваха – 15 съветника; „против“ – 0 съветника; „въздържали се“ – 0 съветника; 

Приема се. 

 
 След направеното гласуване Общинският съвет утвърди следния 
 

Д Н Е В Е Н     Р Е Д: 
 

1.Приемане на Годишен план на дейностите за подкрепа за личностно развитие на децата 
и учениците в община Лясковец за 2024 г.  

2.Приемане на Отчет за състоянието на общинската собственост и резултатите от 
нейното управление по видове и категории обекти през 2023 г.  

3.Даване на съгласие Кметът на Община Лясковец да направи предложение до министъра 
на финансите за трансформиране на средства от целевата субсидия за капиталови разходи в 
трансфер за други целеви разходи за извършване на неотложни текущи ремонти на общински 
пътища и улична мрежа в община Лясковец.  

4.Приемане на изменение на Решение No 47/12.02.2024 г. на Общински съвет Лясковец за 
приемане на бюджета на Община Лясковец за 2024 г.  

5.Сключване на Споразумение за сътрудничество между Община Лясковец и „ВИД 
СТРОЙ 2016“ ЕООД с ЕИК 204310557, със седалище и адрес на управлението: гр. Лясковец, 
общ. Лясковец, обл. Велико Търново, ул. „Г. С. Раковски“ No 31, вх. А, представлявано от 
Венцислав Димитров - управител, за реализацията на обект: „Изграждане на уличен водопровод 
за водоснабдяване на УПИ XIV-2403, кв. 46 по ПУП на гр. Лясковец, общ. Лясковец“, находящ 
се в улица в частта от о.т. 180-1180-1092-92 до урегулиран поземлен имот (УПИ) XIV-2403, кв. 
46 по Подробен устройствен план (ПУП) на гр. Лясковец, общ Лясковец.  

6.Учредяване безвъзмездно право на ползване на лек автомобил АУДИ А4 АВАНТ на ОД 
МВР - Велико Търново, за нуждите на РУ МВР – Горна Оряховица за обслужване на 
територията на Община Лясковец. 

7.Питания. 
 
 

По точка първа: 
 

Приемане на Годишен план на дейностите за подкрепа за личностно развитие на децата и 
учениците в община Лясковец за 2024 г. 

Д.Арабаджиева – На свое заседание на 25 март 2024 година ПК „Образование, култура, 
православна църква, вероизповедания, етика, спазване на правилника, контрол на решенията“ 
проведе своето заседание, на което беше разгледано предложението на кмета на общината и със 
7 гласа „за“, без „против“ и „въздържал се“ го прие. 

Изказвания не се направиха. 
Гласува се. 
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    Общинският съвет гласува и със "за" - 15, "против" - 0 и "въздържали се" - 0 ..... 
Поименни гласове по основния въпрос:  
 

1. Веселин Николаев Гърбатилов: - За 

2. Даниел Димитров Димов: - За 

3. Даниела Тодорова Арабаджиева: - За 

4. Деян Николов Рачев: - За 

5. Златко Христов Войводов: - За 

6. Иван Валериев Иванов: - За 

7. Ивелина Хараламбиева Гецова: - За 

8. Пепа Бориславова Банова: - За 

9. Румен Иванов Стойков: - За 

10. Сашка Валентинова Михайлова: - За 

11. Сергей Христов Добрев: - За 

12. Стоян Христов Йорданов: - За 

13. Тодор Димитров Тодоров: - За 

14. Христо Добринов Гугучков: - За 

15. Янко Колев Янков: - За 

 

Приема се. 
След направеното гласуване Общинския съвет взе следното 
 

Р Е Ш Е Н И Е   № 60 
  
По т.1 от дневния ред – Приемане на Годишен план на дейностите за подкрепа за личностно 
развитие на децата и учениците в община Лясковец за 2024 г. 
На основание чл. 21, ал. 1, т. 12 и ал. 2 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация (ЗМСМА), чл. 197, ал. 3 от Закона за предучилищното и училищното 
образование (ЗПУО), Общински съвет - Лясковец   
  
При кворум от 15 общински съветника и след проведено гласуване – с 15 гласа „за”, без 
„против” и „въздържали се”, Общински съвет 

 
Р Е Ш И: 

 
Приема Годишен план на дейностите за подкрепа за личностно развитие на децата 

и учениците в община Лясковец за 2024 г. - Приложение № 1. 
 

*                               *                               * 
 

По точка втора: 
 
Приемане на Отчет за състоянието на общинската собственост и резултатите от нейното 
управление по видове и категории обекти през 2023 г. 
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Р.Стойков – На свое заседание на 25 март 2024  година ПК „Икономическо развитие, земеделие, 
еврофондове, приватизация и следприватизационен контрол, и концесии“ разгледа и обсъди 
предложението. Имаше поставени въпроси, на които очакваме отговор сега и със 7 гласа „за“, 
без „против“ и „въздържали се“ приехме предложението. 

З.Войводов – Зададох един въпрос по отношение на представената ни информация касаеща 
имот 20835.66.25 в землището на село Джулюница с площ 80.744 декара, за който е записано, че 
няма сключен договора за наем. Има съдебно производство, което е висящо, доколкото зная на 
първа инстанция е минало. Въпросът ми беше какво е състоянието в момента на имота? Ползва 
ли се от някой? Изобщо има ли информация в общинска администрация за състоянието на имота 
към момента? 
В.Енчева – На така поставеният въпрос бих могла да ви информирам, че след направена справка 
в общинска служба земеделие Лясковец получихме като информация, че след сключване на 
споразуменията за белите петна лично служители на общинска служба земеделие са обикаляли 
терените и именно този имот е бил затревен, което означава, че имотът не се ползва и в момента 
пустее. 
З.Войводов – Аз отправям апел към общинска администрация да направят лично проверка на 
терен, тъй като по моя информация и лични впечатления имота в момента е обработен, изоран, 
така че ще помоля общинска администрация лично или чрез свое упълномощено лице да се 
увери на място на терен за състоянието на имота и за следващото редовно заседание на 
комисията по земеделие еврофондове да представи точна информация, която да не е от 
административна справка през друга институция. Благодаря.  
И.Гецова – Искам да попитам за гробищния парк. На втора страница е описано изпълнение на 
решение 570 за работилницата на гробищен парк. Там завършване и сключен договор за наем 
висящо съдебно производство пред върховен административен съд. Да, такава е процедурата. 
На едно от предходните заседания, когато приемахме годишната програма за разпореждане с 
имотите общинска собственост този имот беше вкаран в графата за отдаване под наем. Дебатира 
се. Тогава стана въпрос, че процедурата е на върховен административен съд и беше казана една 
дата за насрочено дело. Просто искам да разбера минало ли делото и какъв е резултатът от това 
дело. Мисля, че делото беше насрочено за 13 март, ако не се лъжа. 
адв. Е.Николова – По отношение на това дело това, което аз мога да кажа по същото е, че е 
поето от колежката Гергана Кирилова, която се е явявала по това дело. Така че очакваме 
произнасяне на съда. Към момента, доколкото ми е известно, няма произнесен съдебен акт. 
Х.Гугучков – Искам да попитам един въпрос относно един имот, който не попада в отчета за 
състоянието на общинска собственост, но е на територията на общината. Беше ми напомнено 
вчера в разговор с членове от общинската структура на възраждане става въпрос за това има ли 
общинска администрация яснота чия е сградата на бившата здравна служба в село Драгижево? 
Чия собственост е? На общината, на някое от министерствата или каквото и да е било друго. 
Благодаря ви. 
С.Добрев – Ще ви бъде отговорено по общия ред на следващата сесия. Кворум. Имаме 16 
присъстващи общински съветници. 
 
Други изказвания не се направиха. 
Гласува се. 
 

    Общинският съвет гласува и със "за" - 14, "против" - 0 и "въздържали се" - 2 ..... 
Поименни гласове по основния въпрос:  
 

1. Веселин Николаев Гърбатилов: - За 

2. Даниел Димитров Димов: - За 
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3. Даниела Тодорова Арабаджиева: - За 

4. Деян Николов Рачев: - За 

5. Златко Христов Войводов: - Въздържал се 

6. Иван Валериев Иванов: - За 

7. Ивелина Хараламбиева Гецова: - Въздържал се 

8. Пепа Бориславова Банова: - За 

9. Росен Георгиев Иванов: - За 

10. Румен Иванов Стойков: - За 

11. Сашка Валентинова Михайлова: - За 

12. Сергей Христов Добрев: - За 

13. Стоян Христов Йорданов: - За 

14. Тодор Димитров Тодоров: - За 

15. Христо Добринов Гугучков: - За 

16. Янко Колев Янков: - За 
 
Приема се. 
След направеното гласуване Общинския съвет взе следното 
 

Р Е Ш Е Н И Е   № 61 
  
По т.2 от дневния ред – Приемане на Отчет за състоянието на общинската собственост и 
резултатите от нейното управление по видове и категории обекти през 2023 г.     
 
На основание чл. 21, ал. 1, т. 24 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация (ЗМСМА), чл. 66а от Закона за общинската собственост (ЗОС) и чл. 7 от 
Наредбата за реда за управление, придобиване и разпореждане с общинско имущество приета от 
Общински съвет Лясковец, Общински съвет - Лясковец   
  
При кворум от 16 общински съветника и след проведено гласуване – със 14 гласа „за”, без 
„против” и 2 гласа „въздържали се”, Общински съвет 

 
Р Е Ш И: 

 
Приема Отчет за състоянието на общинската собственост и резултатите от нейното 

управление по видове и категории обекти през 2023 година. 
 

*                               *                               * 
 

По точка трета: 

Даване на съгласие Кметът на Община Лясковец да направи предложение до министъра на 
финансите за трансформиране на средства от целевата субсидия за капиталови разходи в 
трансфер за други целеви разходи за извършване на неотложни текущи ремонти на общински 
пътища и улична мрежа в община Лясковец.  

Т.Тодоров – На свое заседание проведено на 25 март 2024 година ПК „Бюджет и финанси“ 
разгледа предложението и го прие със 7 гласа „за“, без „против“ и „въздържали се“. Преди 
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настоящата сесия от общинска администрация допълниха и една точка, която е много важна за 
това решение, а именно точка II Допуска предварително изпълнение на настоящото решение 
съгласно чл. 60 от Административнопроцесуалния кодекс, предвид изискването за влязло в сила 
решение и спазването на срока по чл. 50, ал. 2 и ал. 3, т. 3 от ПМС №13 от 29.01.2024 г. 
Очевадно е, че тази точка трябва да бъде прибавена към предложението на кмета на общината и 
съответно да я гласуваме с днешното наше решение.  
 
И.Гецова – Не разбрах кое точно гласуваме сега. Внесеното предложение от господин Христов в 
материалите или днеска раздадения един хвърчащ лист за мен няма изходящ номер, няма 
подпис на кмет, няма подпис на юрисконсулт, няма подписа на изготвил и председателя на 
комисията си позволи да зачете допълнение от автора от един хвърчащ лист. Всъщност кое 
гласуваме? Какво гласуваме днес, предложението с входящ номер ФСД-1348/22.03.2024 или 
съдържанието на този хвърчащ лист, който днес ни раздадохте преди заседанието. Аз виждам 
пише предложение, но липсата на подписи не го прави предложение и не го прави документ. 
Въпросът ми е към вносителя, какво гласуваме? Аз нямах към вас въпрос, направих 
констатация, че зачетохте точка втора. 
Т.Тодоров – Понеже въпросът беше зададен и към мен като председател на постоянната 
комисия ще ви отговоря. Зачетох предложение, което е влязло от кмета на общината и раздадено 
на всички нас, общинските съветници. Тоест, ние можем да му обърнем внимание, може и да не 
му обърнем внимание. Аз като председател на постоянната комисия по бюджет и финанси, 
разбирам, че тази точка е длъжна да бъде приета заедно с решението, защото тя осигурява 
незабавно изпълнение. Знаете много добре какво значи предварително изпълнение на 
административен акт. Затова си позволих. Аз си позволих да го предложа на общинския съвет да 
го гласува заедно с вече разгледания материал, който беше на комисията по бюджет и финанси, 
защото тази точка върви в комплект с него в момента. Тя осигурява изпълнението на първата 
точка. Те са взаимно свързани и затова аз си позволих да го направя, ако вие считате, че в случая 
не са спазени някакви разпоредби, някакви правила за разглеждане на решението на кмета на 
общината, то тогава приемете, че аз съм направил тази точка 2 като предложение, защото в 
качеството си на общински съветник имам право да го направя това предложение по време на 
сесията. Благодаря ви. 
И.Гецова – Не знам господин Тодоров, защо се фиксира на моето изказване, аз нямам никакво 
отношение, нито питане, нито желание за обяснение от негова страна. Констатирах само, че като 
председател на комисията зачете допълнената точка втора от един хвърчаш лист, който нито аз, 
нито той предполага, нито останалите от колеги знаят дали това е предложението на кмета след 
като няма никакви подписи нито на кмета, нито на юриста, нито на изготвилия. Този лист може 
да съм го сложила и аз на работните маси. На общински съвет може да го изложи всеки 1 минал 
през залата на общински съвет. Та мисълта ми е, че чисто процедурно общинските съветници 
кое да гласуват като направено предложение. Единственото внесено предложение с подписи с 
входящ номер или някакъв текст от хвърчаш лист незнайно от кого сложен по работните маси 
на общинските съветници. 
В.Христов – Правя предложение към тази точка и то е в решението като II римско да се допълни 
Допуска предварително изпълнение на настоящото решение съгласно чл. 60 от 
Административнопроцесуалния кодекс, предвид изискването за влязло в сила решение и 
спазването на срока по чл. 50, ал. 2 и ал. 3, т. 3 от ПМС №13 от 29.01.2024 г. 
И.Гецова – Мисля, че е редно за протокола сега председателят на комисията да си повтори 
становището след направеното предложение от кмета на общината. 
Т.Тодоров – Да чета втори път едно и също нещо госпожице Гецова, няма как да стане, няма да 
го чета.  
З.Войводов – Аз имам малко по друго виждане по процедурата, тъй като становището, което 
господин Тодоров ще прочете, не касае предложението на господин Христов, тъй като то не е 
разглеждано на комисия. Аз смятам, че не е нужно да чете втори път становището на комисията 
и съвсем достатъчно е това, което господин Христов направи да си модифицира предложението. 
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Наистина споделям и мнението на доктор Гецова, че не беше редно, господин Тодоров от свое 
име да внася предложението, тъй като трябваше да бъде гласувано като отделно предложение. 
Ако беше внесено така мисля, че с предложението, което господин Христов направи, можем да 
пристъпим към дебати, ако има такива и евентуално към гласуване. Благодаря. 
 
Други изказвания не се направиха. 
 

- Гласува се предложението с направеното допълнение от кмета на общината 
В.Христов „като точка II в решението да се запише „Допуска предварително 
изпълнение на настоящото решение съгласно чл. 60 от 
Административнопроцесуалния кодекс, предвид изискването за влязло в сила 
решение и спазването на срока по чл. 50, ал. 2 и ал. 3, т. 3 от ПМС №13 от 
29.01.2024 г.“ 

 
    Общинският съвет гласува и със "за" - 16, "против" - 0 и "въздържали се" - 0 ..... 
Поименни гласове по основния въпрос:  
 

1. Веселин Николаев Гърбатилов: - За 

2. Даниел Димитров Димов: - За 

3. Даниела Тодорова Арабаджиева: - За 

4. Деян Николов Рачев: - За 

5. Златко Христов Войводов: - За 

6. Иван Валериев Иванов: - За 

7. Ивелина Хараламбиева Гецова: - За 

8. Пепа Бориславова Банова: - За 

9. Росен Георгиев Иванов: - Въздържал се 

10. Румен Иванов Стойков: - За 

11. Сашка Валентинова Михайлова: - За 

12. Сергей Христов Добрев: - За 

13. Стоян Христов Йорданов: - Въздържал се 

14. Тодор Димитров Тодоров: - За 

15. Христо Добринов Гугучков: - За 

16. Янко Колев Янков: - За 

 

Приема се. 
След направеното гласуване Общинския съвет взе следното 
 

Р Е Ш Е Н И Е   № 62 
  
По т.3 от дневния ред – Даване на съгласие Кметът на Община Лясковец да направи 
предложение до министъра на финансите за трансформиране на средства от целевата субсидия 
за капиталови разходи в трансфер за други целеви разходи за извършване на неотложни текущи 
ремонти на общински пътища и улична мрежа в община Лясковец. 
 
На основание чл. 21, ал. 1, т.23 от ЗМСМА, в изпълнение на чл. 57 от Закона за държавния 
бюджет на Република България за 2024 г. и чл. 50, ал. 1 от Постановление № 13 от 29.01.2024 г. 
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за изпълнение на Закона за държавния бюджет на Република България за 2024 г., Общински 
съвет - Лясковец   
  
При кворум от 16 общински съветника и след проведено гласуване – с 16 гласа „за”, без 
„против” и „въздържали се”, Общински съвет 

 
Р Е Ш И: 

 
          I. Общински съвет Лясковец дава съгласие Кметът на Община Лясковец да направи 
предложение до Министъра на финансите за трансформиране на средства от целевата 
субсидия за капиталови разходи по чл. 53, т.1 от ЗДБРБ за 2024 г. в трансфер за други 
целеви разходи за извършване на неотложни текущи ремонти на общински пътища, улична 
мрежа и на сгради, публична общинска собственост, съгласно  Приложение  № 5. 
          II. Допуска предварително изпълнение на настоящото решение съгласно чл. 60 от 
Административнопроцесуалния кодекс, предвид изискването за влязло в сила решение и 
спазването на срока по чл. 50, ал. 2 и ал. 3, т. 3 от ПМС №13 от 29.01.2024 г. 
 

*                               *                               * 
 

По точка четвърта: 
 
Приемане на изменение на Решение No 47/12.02.2024 г. на Общински съвет Лясковец за 
приемане на бюджета на Община Лясковец за 2024 г. 
 
Т.Тодоров – На свое заседание проведено на 25 март 2024 година ПК „Бюджет и финанси“ 
разгледа предложението и го прие със 7 гласа „за“, без „против“ и „въздържали се“.  
 
С.Добрев – Преди да подложа на гласуване искам да кажа, че аз се отвеждам от това гласуване, 
защото имам трудови правоотношения с детска ясла Мир. 
 
Изказвания не се направиха. 
Гласува се. 
 

    Общинският съвет гласува и със "за" - 15, "против" - 0 и "въздържали се" - 0 ..... 
Поименни гласове по основния въпрос:  
 

1. Веселин Николаев Гърбатилов: - За 

2. Даниел Димитров Димов: - За 

3. Даниела Тодорова Арабаджиева: - За 

4. Деян Николов Рачев: - За 

5. Златко Христов Войводов: - За 

6. Иван Валериев Иванов: - За 

7. Ивелина Хараламбиева Гецова: - За 

8. Пепа Бориславова Банова: - За 

9. Росен Георгиев Иванов: - За 

10. Румен Иванов Стойков: - За 

11. Сашка Валентинова Михайлова: - За 

12. Стоян Христов Йорданов: - За 
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13. Тодор Димитров Тодоров: - За 

14. Христо Добринов Гугучков: - За 

15. Янко Колев Янков: - За 

 

Приема се. 
След направеното гласуване Общинския съвет взе следното 
 

Р Е Ш Е Н И Е   № 63 
  
По т.4 от дневния ред – Приемане на изменение на Решение № 47/12.02.2024 г. на Общински 
съвет Лясковец за приемане на бюджета на Община Лясковец за 2024 г. 
 
На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 и ал.2 от ЗМСМА, чл. 124, ал. 1, ал. 2 и ал.3 от Закона за 
публичните финанси (ЗПФ), Общински съвет - Лясковец   
  
При кворум от 16 общински съветника и след проведено гласуване – със 15 гласа „за”, без 
„против” и „въздържали се”, Общински съвет 

 
Р Е Ш И: 

 
I. Изменя Разчета за финансиране на капиталови разходи в изпълнение на чл. 53 от 

Закона за държавния бюджет на Република България (ЗДБРБ) за 2024 г. и чл. 94, ал. 3, т. 6 от 
Закона за публичните финанси (ЗПФ), приет с т.1.3 от свое Решение № 47/12.02.2024 г., 
съгласно приложение №4. 
 II. Общински съвет Лясковец изменя т. 1.3 от свое Решение № 47/12.02.2024 г., както 
следва: 
 1. Т. 1.3 придобива следната редакция: 
        За капиталови разходи по бюджета са планирани 2 184 315 лв., със средства от: 
 -    630 357 лв. остатък  от целева субсидия за капиталови разходи; 
 -    696 041 лв. остатък от целеви трансфер по РМС № 711/30.09.2022 г.; 
 -    1 500 лв. остатък от целеви трансфер по ПМС № 220/2023 г.; 
  -    21 000 лв. целеви трансфер по ПМС № 303/2023 г.; 
 -   191 687 лв. остатък от § 4000  Постъпления от продажба на нефинансови активи (било 
232 154 лв.); 
 -     4 200 лв. остатък от собствени средства от местни приходи; 
 -     14 200 лв. остатък от обща субсидия за делегирани  държавни дейности ; 
            -   584 449 лв. целева субсидия за капиталови разходи (било 543 982 лв.); 
 -     40 881 лв. § 4000  Постъпления от продажба на нефинансови активи.  
 

*                               *                               * 
 

По точка пета: 
 
Сключване на Споразумение за сътрудничество между Община Лясковец и „ВИД СТРОЙ 
2016“ ЕООД с ЕИК 204310557, със седалище и адрес на управлението: гр. Лясковец, общ. 
Лясковец, обл. Велико Търново, ул. „Г. С. Раковски“ No 31, вх. А, представлявано от Венцислав 
Димитров - управител, за реализацията на обект: „Изграждане на уличен водопровод за 
водоснабдяване на УПИ XIV-2403, кв. 46 по ПУП на гр. Лясковец, общ. Лясковец“, находящ се 
в улица в частта от о.т. 180-1180-1092-92 до урегулиран поземлен имот (УПИ) XIV-2403, кв. 46 
по Подробен устройствен план (ПУП) на гр. Лясковец, общ Лясковец. 
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Д.Рачев – На свое заседание на 25 март 2024 година ПК „Инфраструктура, благоустройство, 
околна среда, ред, законност, безопасност на движението“ разгледа предложението и със 7 гласа 
„за“, без „против“ и „въздържали се“ предлага на общински съвет да приеме предложението във 
вида, в който е представено. 
 
Изказвания не се направиха. 
Гласува се. 
 

    Общинският съвет гласува и със "за" - 16, "против" - 0 и "въздържали се" - 0 ..... 
Поименни гласове по основния въпрос:  
 

1. Веселин Николаев Гърбатилов: - За 

2. Даниел Димитров Димов: - За 

3. Даниела Тодорова Арабаджиева: - За 

4. Деян Николов Рачев: - За 

5. Златко Христов Войводов: - За 

6. Иван Валериев Иванов: - За 

7. Ивелина Хараламбиева Гецова: - За 

8. Пепа Бориславова Банова: - За 

9. Росен Георгиев Иванов: - За 

10. Румен Иванов Стойков: - За 

11. Сашка Валентинова Михайлова: - За 

12. Сергей Христов Добрев: - За 

13. Стоян Христов Йорданов: - За 

14. Тодор Димитров Тодоров: - За 

15. Христо Добринов Гугучков: - За 

16. Янко Колев Янков: - За 

 

Приема се. 
След направеното гласуване Общинския съвет взе следното 
 

Р Е Ш Е Н И Е   № 64 
  
По т.5 от дневния ред – Сключване на Споразумение за сътрудничество между Община 
Лясковец и „ВИД СТРОЙ 2016“ ЕООД с ЕИК 204310557, със седалище и адрес на 
управлението: гр. Лясковец, общ. Лясковец, обл. Велико Търново, ул. „Г. С. Раковски“ № 31, вх. 
А, представлявано от Венцислав Димитров - управител, за реализацията на обект: „Изграждане 
на уличен водопровод за водоснабдяване на УПИ XIV-2403, кв. 46 по ПУП на гр. Лясковец, 
общ. Лясковец“, находящ се в улица в частта от о.т. 180-1180-1092-92 до урегулиран поземлен 
имот (УПИ) XIV-2403, кв. 46 по Подробен устройствен план (ПУП) на гр. Лясковец, общ 
Лясковец. 
 
На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и т.23, чл. 59 – 61 от Закона за местното самоуправление и 
местната администрация (ЗМСМА), Общински съвет - Лясковец   



Общински съвет Лясковец, Протокол № 12 от 28 март 2024 г. от редовно заседание на 
Общинския съвет, мандат 2023-2027 г. 

 

 11

  
При кворум от 16 общински съветника и след проведено гласуване – с 16 гласа „за”, без 
„против” и „въздържали се”, Общински съвет 

 
Р Е Ш И: 

 
          1.Общински съвет Лясковец одобрява текста на проект за Споразумение за 
сътрудничество между Община Лясковец и „ВИД СТРОЙ 2016“ ЕООД с ЕИК 204310557, 
със седалище и адрес на управлението: гр. Лясковец, общ. Лясковец, обл. Велико Търново, 
ул. „Г. С. Раковски“ № 31, вх. А, представлявано от Венцислав Димитров - управител – 
Приложение № 1. 
          2.Общински съвет Лясковец възлага на Кмета на Община Лясковец да извърши 
всички административни действия по изпълнение на настоящото решение при спазване на 
действащата нормативна уредба да подпише: Споразумение за сътрудничество между 
Община Лясковец и „ВИД СТРОЙ 2016“ ЕООД с ЕИК 204310557, със седалище и адрес на 
управлението: гр. Лясковец, общ. Лясковец, обл. Велико Търново, ул. „Г. С. Раковски“ № 
31, вх. А, представлявано от Венцислав Димитров - управител – по Приложение № 1. 
 

*                               *                               * 
 

По точка шеста: 
 
Учредяване безвъзмездно право на ползване на лек автомобил АУДИ А4 АВАНТ на ОД МВР - 
Велико Търново, за нуждите на РУ МВР – Горна Оряховица за обслужване на територията на 
Община Лясковец. 
 
Т.Тодоров – На свое заседание проведено на 25 март 2024 година ПК „Бюджет и финанси“ 
разгледа предложението и го прие със 7 гласа „за“, без „против“ и „въздържали се“.  
 
И.Гецова –  Тъй като това предложение беше внесено в рамките на комисията, след това като го 
зачитах на практика аз не разбрах този автомобил купен ли е вече? Общината платила ли го е, 
актували ли сте го, в смисъл такъв заприходен ли е като някакъв актив? Защото ние в момента 
учредяване безвъзмездно право на нещо, което май не сте напазарували. Има ли купен 
автомобил? 
Е.Иванова –Автомобилът е закупен и следва сега да се вземе решение от общински съвет, с 
което да може да продължи процедурата по предоставяне на автомобила на МВР Горна 
Оряховица.  
И.Гецова – А къде се намира автомобила? Щом трябва да гласувам нещо за безвъзмездно 
предоставяне на друга институция искам да го видя. 
Е.Иванова – Може след сесията примерно. Зависи кога ще свършим сега.  
И.Гецова – Аз мога да го видя и сама ако ми кажете къде е. От кога кметът вече отключва 
лично гаражите. Добре, тогава ще помоля утре да ми покажете големия талон на автомобила 
или копие на него поне да ми предоставите да видя кога е придобит. Благодаря.  
 
Други изказвания не се направиха. 
Гласува се. 
 

    Общинският съвет гласува и със "за" - 12, "против" - 0 и "въздържали се" - 4 ..... 
Поименни гласове по основния въпрос:  
 

1. Веселин Николаев Гърбатилов: - За 
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2. Даниел Димитров Димов: - Въздържал се 

3. Даниела Тодорова Арабаджиева: - Въздържал се 

4. Деян Николов Рачев: - За 

5. Златко Христов Войводов: - За 

6. Иван Валериев Иванов: - За 

7. Ивелина Хараламбиева Гецова: - Въздържал се 

8. Пепа Бориславова Банова: - За 

9. Росен Георгиев Иванов: - За 

10. Румен Иванов Стойков: - Въздържал се 

11. Сашка Валентинова Михайлова: - За 

12. Сергей Христов Добрев: - За 

13. Стоян Христов Йорданов: - За 

14. Тодор Димитров Тодоров: - За 

15. Христо Добринов Гугучков: - За 

16. Янко Колев Янков: - За 

 

Приема се. 
След направеното гласуване Общинския съвет взе следното 
 

Р Е Ш Е Н И Е   № 65 
  
По т.6 от дневния ред – Учредяване безвъзмездно право на ползване на лек автомобил АУДИ А4 
АВАНТ на ОД МВР - Велико Търново, за нуждите на РУ МВР – Горна Оряховица за 
обслужване на територията на Община Лясковец. 
 
На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и ал. 2 от ЗМСМА, във връзка с чл. 39, ал. 4 от Закона за 
общинската собственост и Писмо с вх. № ФСД-3917/ 08.08.2023 г., Общински съвет - Лясковец   
 
При кворум от 16 общински съветника и след проведено гласуване – с 12 гласа „за”, без 
„против” и 4 гласа „въздържали се”, Общински съвет 

 
Р Е Ш И: 

 
          1.Дава съгласие за учредяване на безвъзмездно право на ползване спрямо ОД МВР - 
Велико Търново, за нуждите на РУ МВР – Горна Оряховица за обслужване на територията 
на Община Лясковец на лек автомобил АУДИ А4 АВАНТ, рег. № ВТ0271МВ, рама № 
WAUZZZ8E96A182525. Всички разходи по поддържането и ползването на автомобила да 
бъдат за сметка на ОД МВР - Велико Търново. 
          2.Възлага на Кмета на общината да сключи договор въз основа на настоящото 
решение за срок от 10 (десет) години. 
 

*                               *                               * 
 
 
 
 



Общински съвет Лясковец, Протокол № 12 от 28 март 2024 г. от редовно заседание на 
Общинския съвет, мандат 2023-2027 г. 

 

 13

По точка седма: 
 
Питания 
 
Х.Гугучков – Аз имам питане към кмета на общината господин Христов. Въпросът е с малко 
предистория. Значи преди три седмици котката ми беше простреляна в главата в рамките на 
града, така и за информация в града имаме и стрелец. По време на лечението на животното в 
клиниката на доктор Мирчев в Горна Оряховица стана въпрос, че доктор Мирчев заедно с 
еколога на общината и кмета на общината господин Христов са провели среща, която дори 
беше отразена от регионалните медии за да постигнат някакво принципно съгласие за отдаване 
на подходящ терен за изграждането на приют за бездомни кучета, който да има и кабинет за 
кастрирането на кучетата. Терена е доколкото разбрах някъде около бившите казани, бившия 
бетонов възел на военните. Така ми беше обяснено и затова питам, тоест докторът ме помоли 
да попитам има ли някакви намерения в тази насока от страна на местната администрация и 
дали изобщо е предприето нещо в тази посока. Благодаря. 
С.Добрев – Да помоля ако имате такива въпроси задайте ги писмено и на следващата сесия ще 
ви се отговори пак писмено, защото сега кмета трябва да импровизира. Ще ви бъде отговорено 
на следващата сесия, само че е хубаво да ги напишете тези неща и да постъпват в 
деловодството. 
 

*                               *                               * 
 

Поради изчерпване на дневния ред г-н Сергей Добрев – Председател на Общинския съвет 
закри извънредното заседание на Общинския съвет в 14:40 часа. 
 
 
 
 
 
 
Сергей Добрев 
Председател на Общински съвет - Лясковец 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


